

**NEWSLETTER no. 2**  
**NOVEMBER 1995****UPDATED SCHEDULE OF EVENTS**

Following is an updated schedule of events for the 1996 FIAF Congress:

April 13-16		Executive Committee Meeting
April 16		Arrival of Delegates
	Evening:	FIAF Congress, Opening Event
April 17-18		Symposium - <i>Archival Rights</i>
April 19	Morning	Symposium - <i>Among the Ruins</i> and special screening program
	Afternoon:	Walking Tour of the Old City of Jerusalem
April 20		Excursion to Massada and the Dead Sea
April 21-22		General Assembly
April 22 -	Morning:	General Assembly
	Afternoon:	Executive Committee Meeting
	Evening:	Closing of Congress
April 23 -		Departure of Delegates

**Symposia**

The two-day symposium will be on the subject of *ARCHIVAL RIGHTS* and will deal with copyright issues, problems of archival acquisition, legal deposit, the problem of copying films for preservation purposes, moral issues and responsibilities, need for ensuring public access, etc.

A half-day symposium called *AMONG THE RUINS* will be organised by the Commission of Programming and Access to the Collections. An 8 to 10 screenings program, open to the public, will illustrate this symposium.

**Hotel Reservations**

We are pleased to be able to present a variety of hotels to suit every budget. Since all of the hotels are within walking distance of the Israel Film Archive/Jerusalem Cinematheque, you can choose a room rate that is comfortable for you. The number of rooms at each hotel is limited, so please reserve early! Please find attached the required form for hotel reservations

**Registration Form**

Attached please find a registration form which is required of all delegates/participants/guests!

**NEWSLETTER no. 2**  
**NOVEMBRE 1995****MISE A JOUR DU CALENDRIER DES ACTIVITES**

Ceci est une mise à jour du programme des activités pour le Congrès FIAF 1996:

13-16 avril		Réunion du Comité directeur
16 avril		Arrivée des délégués
	soirée:	Dîner d'ouverture du Congrès FIAF
17-18 avril		Symposium – <i>Les droits des archives</i>
19 avril	matinée	Symposium – <i>Dans les ruines</i>
	après-midi:	Promenade dans la vieille ville de Jérusalem
20 avril		Excursion à Massada et à la Mer Morte
21-22 avril		Assemblée générale
22 avril	matinée	Assemblée générale
	après-midi	Réunion du Comité directeur
	soirée	Soirée de clôture du Congrès
23 avril		Départ des délégués

**Symposia**

Le symposium de deux jours aura comme thème les *DROITS DES ARCHIVES* et traitera des problèmes de copyright, des problèmes des acquisition par les archives, du dépôt légal, du problème des copies de films pour raison de préservation, des questions morales et de responsabilités, des besoins d'assurer l'accès au public, etc...

Un symposium d'une demi-journée, intitulé *DANS LES RUINES*, sera organisé par la Commission de Programmation et d'Accès aux Collections. Un programme de 8 à 10 séances, ouvertes au public, illustrera ce symposium.

**Réservations d'Hôtel**

Nous avons le plaisir de pouvoir vous présenter une grande variété d'hôtels acceptables pour tous les budgets. Puisque tous les hôtels sont à distance pedestre de la Cinémathèque, il vous est possible de choisir le tarif adéquat. Cependant, le nombre de chambres dans chaque hôtel étant limité, nous vous demandons de ne pas tarder à faire vos réservations! Vous trouverez ci-joint la fiche d'inscription nécessaire aux réservations d'hôtel.

**Fiche d'Inscription**

Vous trouverez également ci-joint la fiche d'inscription exigée de tous les délégués/participants/invités!